
Referat fra AM-mødet d. 25. september 2019 

Deltagere: Lars Høvenhoff, Pia Johansson, Heidi L. Hansen, Trine Vindum, Rikke Styhm, 

Tanja Olesen, Line Jæger. 

1. Godkendelse af referat fra d. 21. august 2019

Referat godkendt. 

2. Nyt om arbejdsmiljø

• Ny kampagne sætter fokus på seksuel chikane: klik på link Ny kampagne

sætter fokus på seksuel chikane
• Hvad får seniorer til at blive længer på jobbet: klik på link Hvad får seniorer

til at blive længere i jobbet?

3. NIR – gennemgå https://hygiejne.ssi.dk/NIRTandklinikker

Vi gennemgik NIR. Vedhæftet er fra ATO, hvor de væsentligste ændringer er 

fremhævet.  

https://ato.dk/videndervirker/Fagligtarkiv/Sider/Nyheder/190905/NIR.aspx 

4. Plan for APV

I november 2019 udsendes APV´en, i år kommer den over e-boks. 

Den kommende APV er opbygget på samme måde som APV`en i 2016. Det gør at 

vi kan sammenligne med resultaterne fra 2016.  

5. Runderinger efterår 2019 (blot en husker)

Vi skal huske at lave rundering på et af vores kommende team-møder. 

6. Revidere handlingsplan i krisesituationer https://broen.randers.dk/lokale-

broer/tandplejen/tandplejens-politikker/personale/

Politikken er revideret med tilføjelser 

7. D. 21. oktober 2019 deltager AM i MED mødet

Line laver et forslag til den årlige arbejdsmiljødrøftelse 

8. Styrelsen for patientsikkerhed har udarbejdet en vejledning til UTH

https://mailchi.mp/tandplejeinformation/tif-mail-bekendtgrelse-ny-

https://amid.dk/nyheder/at/2019/09/ny-kampagne-saetter-fokus-paa-seksuel-chikane/
https://amid.dk/nyheder/at/2019/09/ny-kampagne-saetter-fokus-paa-seksuel-chikane/
http://nfa.dk/da/nyt/nyheder/2019/hvad-faar-seniorer-til-at-blive-laengere-i-jobbet
http://nfa.dk/da/nyt/nyheder/2019/hvad-faar-seniorer-til-at-blive-laengere-i-jobbet


brugervejledning-gr-det-lettere-at-behandle-utilsigtede-

hndelser?e=8b0642023e 

 

Informationspunkt. 

 

9. AMR/TR stormøde i Odense d. 17. september 2019, har vi lært nyt? 

 

Der var fokus på arbejdstid og ferie samt rapportering af utilsigtede hændelser. 

 

UTH delen gav os en del inspiration til og om, hvordan vi skal gøre hos os i 

Randers kommunale tandpleje. 

Vi arbejder videre med en plan for hvordan vi vil arbejde med UTH. Vi vil bla. kigge 

på hvordan de håndterer UTH i Odense kommunale tandpleje.  

Punktet kommer på vores næste møde. 

 

Lars samler de UTH vi laver i vores tandpleje op, og formidler ud til et p-møde, 

selvfølgelig uden navns nævnelse.  

Vi skal huske at en UTH er noget vi skal lære af.  

 

10. KA valg til HK bestyrelsen, Line ønsker genvalg. 

 

Line blev genvalgt. 

 

11. Rikke er på valg til MED, Rikke ønsker genvalg. 

 

Vi aftalte at Rikkes valg udsættes til marts 2020. Det giver bedre mening at Rikke 

og Line ikke er på valg på samme tid, hvis det skulle ske, at begge blev ’væltet’ fra 

posten på samme tid, og nye skal læres op. 

 

12. Line er på valg til MED, Line ønsker genvalg. 

 

Line blev genvalgt. 

 

13. Evt. 

 

Intet under dette punkt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Line Jæger  


